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Yttrande om ändrade krav för det satellitbaserade 
kontrollsystemet för fartyg 

 

Swedish Pelagic Federation producentorganisation (SPF) företräder det pelagiska fisket 
efter bl.a. sill, skarpsill, tobis och makrill i Bottenhavet, Bottenviken, Östersjön, 
Kattegatt, Skagerrak, Nordsjön och Atlanten. Vi har medlemmar med fartyg från 5 till 
över 60 meter som fiskar med pelagisk trål, not, krok och garn. Våra medlemmar står 
varje år för ca 90% av den totala fiskade volymen i Sverige. Vi tackar för möjligheten att 
lämna synpunkter i detta samråd. 

Upphandling av dataserviceleverantörer  

Av remissen framgår att Havs- och vattenmyndigheten (HaV) under våren 2025 
kommer att upphandla dataserviceleverantör. Det är inte helt tydligt av underlaget om 
HaV kommer att utse en eller flera dataserviceleverantörer. 

För att tillgodose möjligheten till val för fiskeföretagen och säkerställa konkurrens vid 
tecknande av abonnemang anser SPF att flera dataserviceleverantörer bör godkännas 
av HaV att tillhandahålla datatrafiken.  

Satellitföljaren 

SPF noterar att den satellitföljare som installeras ombord på fartyget ska vara av en 
modell som är godkänd av HaV. Vilka modeller av satellitföljare som är godkända att 
använda kommer att publiceras på HaV:s hemsida.  
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Flera av våra medlemmar kommer att behöva installera satellitföljare som klarar en 
rapporteringsfrekvens på var tionde minut. För att hålla nere kostnaden för 
fiskeföretagen bör dock rapporteringsfrekvensen enkelt kunna ställas om till en lägre 
frekvens då fartygen lämnar de områden som kräver rapportering var tionde minut. 
HaV bör tillse/verka för att det är möjligt. 

 

Vänliga hälsningar, 
Annelie Rosell 
Swedish Pelagic Federation PO 


